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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Vannak konkrét számadatok is, vagy fogadjuk el az 
államtitkári nyilatkozatot" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. január 1-jétől átlagosan további 5 százalékkal emelkedett az arra jogosult hivatásos 
állományú rendőrök illetménye a 2015-ben indított rendvédelmi béremelés ötödik ütemének 
megfelelően.

„Az illetményemeléssel egy 10 éves szolgálati viszonnyal és felsőfokú végzettséggel rendelkező 
főnyomozó bére a 2015-ös 302 ezer forintról mostanra 471 ezer forintra nőtt. Egy 15 éves 
szolgálattal és középfokú végzettséggel rendelkező tiszthelyettes járőrvezető a béremelés előtt 215 
ezer forintot keresett, az ő illetménye 336 ezer forint lett. Egy 10 éves szolgálati viszonnyal 
rendelkező középfokú végzettségű tiszthelyettes helyszínelő bére 250 ezer forintról pedig 342 ezer 
forintra emelkedett.” Ezeket a konkrét számszaki adatokat Kontrát Károly belügyi államtitkár úr 
mondta pár napja.

Tekintettel arra, hogy az említett példák konkrét beosztásokra és munkakörökre – a végzettségüket 
is megnevezve – vonatkoznak, nyilván rendelkezik ezen dolgozók számáról is nyilvántartással a 
Belügyminisztérium.

Mindezekre tekintettel az alábbiakra várom válaszát:

Hány fő van ténylegesen a rendőrség állományában, aki 15 éves szolgálati idővel rendelkezik, 
és kinevezéssel járőrvezetői beosztásban teljesít szolgálatot? (Nem megbízással, nem más 
beosztás terhére, nem vezényelve, hanem konkrétan kinevezéssel! E körben nem a státuszok 
számát, hanem ténylegesen az említett paraméterű hivatásosak létszámát kérem.) 

Hány fő van ténylegesen a rendőrség állományában, aki 10 éves szolgálati idővel rendelkezik, 



tiszthelyettes-zászlós rendfokozatú, és közlekedési, ill. bűnügyi szakterületen dolgozik 
technikusként, vagy szemlebizottság-vezetőként?

Hány fő van a rendőrség hivatásos állományában, akinek a 2015. júniusi nettó bére (vagyis 
pótlékokkal együtt a teljes bér, „lakossági folyószámlára utalás” megnevezéssel a dolgozó 
részére utalt nettó munkabér) és a 2019. január hónapi nettó (szintén a pótlékokkal együttes 
teljes, dolgozó részére utalt nettó munkabér) járandósága között nincs 50%-os különbség, 
vagyis nem ilyen mértékű az emelkedés? A tényleges, teljes állományhoz képest ez a szám 
hány százalék?

Az államtitkár úr által közölt példából kiindulva az említett beosztású rendőrök esetében 
mennyi volt az emelés előtt 2015. júniusában a teljes, pótlékokkal együttesen számított, átutalt
nettó illetmény/fő, illetve mennyi ezen teljes, nettó illetmény most, 2019. januárjában az 
állítólagos „50%-os emelés” után? 

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. január 17.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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